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PO Box 4 
Autotehtaankatu 14 
FI-23501 Uusikaupunki

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Valmet Automotive is acknowledged as a reliable and trustworthy partner for automotive customers. Today our services and competences cater to
every need and demand of the modern automotive industry.

Our core competencies include manufacturing, product and manufacturing engineering, total programs and business services. We offer complete and
subprojects in vehicles and roof systems from product development to series production, always tailored to the specific customer expectations. We
excel in bringing high-quality specialty models to the market quickly and cost-efficiently.

We have a long experience in cooperating with demanding OEM customers and integrating their engineering and production systems. Our production
processes can be flexibly adapted to a wide range of different vehicle types and components.

Company Profile of Valmet Automotive Inc

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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